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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 4322/2021 
ASSUMPTE: ACTA del Consell de Participació Ciutadana 2/2021 del 28 de juny. 
 
 
PERSONES ASSISTENTS 
 
PRESIDENTA 
Gemma Alós Sospedra 
 
VOCALS 
Luisa Castells Garés 
Fernando Pascual Moscardó 
Angel Aparisi Jordán 
Salvador Iñigo Luis 
Alicia Sierra Clari 
Ariana Albelda Miguel 
Pascual Carrasco Soler 
 
SECRETARIA 
Consuelo Llopis Pla. 
 
NO ASSISTEIXEN 
Jaime Rossell Marín 
Paco González Paños 
Javier Camarasa Carrasco 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
Leticia Piquer Ortiz 
Salvador Oliver 
Reme Pau Pla 
Elvira Olmos Esteve 
 
Assiteixen per: 
GM Ciudadanos Juan Pedro Martín 
AAVV L’Alquerieta, José Vte. España 
AAVV Raval de Sant Agustí, Pascual Zanón. 
 
 
  
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 28 DE JUNY DE 2021.  
 
A la ciutat d'Alzira, a les 13:00 hores del dia 28 de juny de 2021 es reuneixen a la 
Casa Consistorial (saló d’actes, planta 4) les persones que al marge s'expressen, 
membres del Consell de Participació Ciutadana d'aquest Ajuntament, amb la finalitat 
de celebrar la sessió ordinària per a la qual han sigut prèviament convocats, presidida 
per la regidora delegada de Participació Ciutadana, Gemma Alós Sospedra, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 
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pàg. 2 
 

ORDRE DEL DIA 
 
La presidenta, abans d'iniciar la sessió, vol donar la benvinguda i presentar als 
membres del Consell a la nova representant del Consell Assessor de Comerç: Alicia 
Sierra Clari. 
 
 
1. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

La presidenta, informa que, com sempre, junt a la convocatòria s'ha enviat l'acta 
anterior per a la seua revisió; demana als presents si tenen alguna aportació. 
Els assistents mostren la seua conformitat a l'acta de la sessió del Consell del 
29/03/2021, que queda aprovada per unanimitat. 
 
 
2. Informació sobre actuacions municipals. 
 
La presidenta, informa que l’ajuntament està duent a terme algunes actuacions, que ja 
s’avançaren en la reunió de pressupostos, com són:  

- La instal·lació d'un parc adaptat en la plaça de Cartonatges.  
- Obres d'infraestructura per a evitar inundacions en la zona de Les Basses.  
- Intervenció en el pavelló d'esports Fontana Mogort.  
- Obres en el nou edifici de la Policia Local. 

 
A continuació demana la intervenció de Fernando Pascual, regidor del àrea de Serveis 
Urbans,  perquè explique amb detall de les actuacions esmentades. 
 
Fernando Pascual, informa per parts: 
 
A la plaça Cartonatges està previst un nou parc adaptat, destinat a persones amb 
mobilitat reduïda, amb deficiència auditiva i visual. 
Ens hem reunit amb els presidents de ADISPAC i de La Nostra Veu que s’han mostrat 
conformes amb el projecte presentat, ens queda pendent reunir-nos amb les 
Associacions Veïnals de la zona. 
Al projecte es destinaran 80.000 € i no més se puga s’iniciarà el procediment 
administratiu. 
 
Les obres d’infraestructura per evitar inundacions, amb una inversió de 100.000 € 
evitaran que les aigües del Barranc Fosc, entren en el clavegueram de l'avinguda 
Josefina Fernández. I d'altra banda el canal interceptor recollirà les aigües dels 
barrancs: Fosc, de l’Estrela, de Maria Gràcia i del camí de l’Arena. 
 
En el pavelló d’esports Fontana Mogort la intervenció se centrarà en el condicionament 
i reparació del sostre. 
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Finalment, quant al nou edifici de la Policia Local, informar-los que ens trobem en la 
fase del procediment administratiu consistent en el requeriment de documentació per a 
l'adjudicació definitiva. 
 
Pascual Carrasco,  informa que s'ha requerit a la Confederació Hidrogràfica del 
Xúquer la neteja del Barranc de la Casella i de Barxeta i que els han contestat que les 
actuacions en els trams urbans corresponen al municipi. 
 
Fernando Pascual demana que se li facilite una còpia de la contestació per a passar-la 
al departament de Medi Ambient. 
 
 
3. Informació situació local Covid’19. 
 
La presidenta, també com a regidora de Sanitat informa que setmanalment, després 
de les reunions amb Salut Pública, s'estan comunicant a la ciutadania els resultats 
sobre la incidència de la Covid’19 a Alzira. L'última xifra que tenim és de 8 casos 
detectats, amb una incidència de 17 per cada 100.000 habitants. 
 
El ritme de la vacunació és tot el ràpid que permet la recepció de les vacunes, però 
s'està observant una reticència a la vacunació per part de la joventut, a la qual se li 
està informant perquè comuniquen si estaran o no fora de la ciutat per vacances, amb 
la finalitat de programar millor les cites. 
 
Davant aquesta reticència, des d'aquest Consell, es demana col·laboració perquè des 
de totes les entitats i especialment des de les Associacions Veïnals es conscièncie 
sobre la importància de la vacunació per al control d'aquesta pandèmia. 
 
 
4. Despatx extraordinari. 
 
La presidenta, indica que no hi ha cap punt per a despatx extraordinari però vol 
informar al Consell sobre opinions que s'estan donant en nom i representació de les 
Associacions Veïnals, algunes de les quals ni tan sols es troben actualitzades en el 
Registre Municipal d'Associacions.  
Informa que en realitat per a donar de baixa una entitat en l’esmentat Registre s'ha 
d’aprovar pel Ple Municipal, però la política que s'està portant, des de sempre, és 
marcar a les entitats com de Baixa/Inactives quan ho sol·liciten o es constata la seua 
inactivitat, per deixar oberta la possibilitat d’activació en el Registre. 
Encara així, algunes entitats veïnals, que es troben en aquesta situació, estan 
realitzant manifestacions a la premsa a través de persones que ni tan sols consten, o 
millor dit constaven, oficialment com els seus representants. 
 
Pascual Carrasco, afirma que la Federació d’Associacions de Veïns no els representa. 
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Angel Aparisi, opina que l'ajuntament hauria de llevar-li poder a eixa entitat perquè no 
feren aqueix tipus de manifestacions en nom d'uns altres. 
 
José Vicente España, informa que, la persona en la qual tots estan pensant, el que fa 
és anar demanant opinió entitat per entitat explicant la seua versió. 
La presidenta, des de Participació només es volia informar que sembla existir un 
desacord entre la Federació d'Associacions de Veïns, en situació de Baixa/Inactiva, i 
les entitats veïnals. I que malgrat constar, en l'expedient d'inscripció en el Registre 
Municipal d'Associacions, els requeriments a la citada Federació perquè actualitzen les 
seues dades, s'ha fet cas omís o no s’ha pogut notificar per constar mal la direcció. 
 
El que haurien de fer és, si realment han représ l'activitat, actualitzar les dades en el 
Registre, com són la nova adreça, la presidència i la directiva entre altra informació 
exigible. 

 
 

5. Precs i preguntes. 
 
José Vicente España, com a representant del barri de l’Alquerieta, manifesta que, des 
que han canviat l'empresa de neteja, ja no està el mateix treballador que agranava 
abans, i es nota. 
 
Informa que a causa de connexions il·legals a la llum d'algunes cases, abans tenien 
talls de llum a les vivendes per la nit però que des de fa uns mesos també els estan 
tenint al migdia; s'han dirigit a Iberdrola i els han contestat que pressionen a 
l'ajuntament. 
 
Finalment, demanen que es repose el contenidor del Forn de Carrascosa. 
 
Alicia Sierra, informa que amb l'anterior contracta de recollida de residus, els cartons 
dels comerços es recollien entre el tancament de migdia i l'obertura de la vesprada o a 
la nit, la qual cosa és millor per a tots, tant per als comerciants com per a la ciutadania 
que circula pels carrers. Amb FOVASA, ens van passar una enquesta d'opinió i el 95% 
dels comerços van manifestar que preferien la recollida en l’horari d’abans, però no 
l’han canviat i no s'ha tingut en compte la nostra opinió. Per això se sol·licita que es 
reconsidere el canvi d'hora de recollida del cartó dels comerços. 
 
Informa que s'ha observat que al costat dels contenidors de sòl s'han instal·lat altres 
contenidors exteriors, pregunta el motiu i si continuaran així. 
 
Finalment, respecte a la proliferació de coloms a la nostra ciutat, encara que considera 
que té difícil solució perquè molta gent els dona menjar, volguera saber si s'està 
estudiant la possibilitat d'actuar per a evitar l'augment d’éstos. 
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Pascual Carrasco, informa que el parc infantil de la urbanització El Racó està per 
arreglar ja que hi ha desperfectes. 
 
Fernando Pascual, com a regidor responsable dels assumptes exposats, respon: 
 

- S’ha posat un matrimoni per agranar en el barri de l’Alquerieta perquè  l’anterior 
treballador tenia problemes en alguns veïns. 

- Respecte els talls de llum, encara que es responsabilitat d’Iberdrola, es parlarà 
amb l'enginyera municipal per a veure si existeix comunicació amb Iberdrola 
sobre aquest tema. 

- I el contenidor del Forn de Carrascosa s'ha llevat perquè allí viu una persona 
invident, hem contactat amb l'ONCE i amb els veïns de la Lloma per a veure 
com ho solucionem. 

- Sobre l'assumpte de la recollida de cartó porta a porta en els comerços, indicar 
que es replantejarà l'assumpte, encara que és un servei voluntari que s'està 
oferint des de l'Ajuntament sense ser obligatori; cal tindre en compte que fins fa 
poc eren 126 els comerços adherits a aquest servei i ara són 187, per aquest 
motiu s'ha passat a recollir a la nit ja que en l'horari d'abans no donava temps a 
recollir-lo tot. 

- Els contenidors subterranis es van posar fa 15 anys aproximadament, però a 
causa del nivell freàtic de la nostra ciutat es trenquen contínuament i no 
funcionen, per això s'han posat els externs amb la finalitat de donar servei. Els 
subterranis, on es puga, se substituiran per arbres. 

 
Gemma Alós sobre el problema de la proliferació de coloms a la nostra ciutat, informa 
que s'estan veient alternatives però que és un assumpte molt difícil i costós. 
 
La presidenta pregunta si hi ha alguna intervenció més. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sra. Presidenta, s'alça la sessió, sent 
les 13:55 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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